
PROTOKÓŁ  NR XLI/2022 

z sesji Rady Miasta z dnia 26 stycznia 2022 r. 

Porzqdek  sesji: 

1 .Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodnicząca Rady Miasta M. Stępniak  otworzyła XLI sesję  Rady Miasta Świdwin. 

Sesja rozpoczęła się  o godz. 9:00 w sali obrad nr 55 w Urzędzie Miasta oraz zdalnie. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła obecność  14 radnych, jeden radny nieobecny Ł. Paśk. 

Radny E. Fryszkowski  zgłosił  wniosek formalny o wycofanie z procedowania uchwały 

Nr XLL"280/22. 

Uzasadnienie złożonego wniosku stanowi załącznik do protokołu. 

Radny W. Grzesiak powiedział, że skiada wniosek o opinię  prawną  czy Świdwińskie 

Stowarzyszenie ma w statucie taką  działalność  oraz o rozszerzenie prac Komisji Rewizyjnej 

o jeszcze jedno pytanie. Chodzi o prawidłowość  wydatkowania środków pod kątem prawnym 

na logotyp Świdwina. 

Przewodnicząca Rady poinformowała radnego, że nie jest to wniosek formalny, a następnie 

ogłosiła 15 minut przerwy. 

Po przerwie 

Radni przystąpili do głosowania nad wnioskiem radnego E. Fryszkowskiego. 

Wynik głosowania: za - 10, przeciw - 4 radnych, wstrzymał  się-0 głosów. 

2. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta w zakresie działań  podjętych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady poinformowała o pismach, które wpłynęły do biura Rady. 

3. Informacja Burmistrza Miasta z realizacji zadań  w IV kwartale 2021 r. 

Burmistrz Miasta P. Feliński przedstawił  informację  w formie pokazu slajdów (załącznik do 

protokołu). 
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Radny W. Grzesiak zapytał  czy zakończone inwestycje są  odebrane pumptrack, wieża? 

sauna? Dlaczego nie mogę  dostać  dokumentów? Ulica Toruńska, te poprawki też  są  
skończone? 

Burmistrz odpowiedział, że pumptrack i wieża są  odebrane. Sauna też  jest odebrana. 

Burmistrz dodał, że radny dostaje dokumenty i że wie o poprawkach na ulicy Toruńskiej. 

Radny W. Grzesiak powiedział, że prosi o dostarczenie dokumentów na odbiory techniczne 

w tych trzech sprawach. 

Radny J. Konat zapytał  czy burmistrz uporał  się  z gruntem, na którym ma być  deptak na 

Bukowiec? 

Burmistrz odpowiedział, że na początku marca będzie rozmawiał  jeszcze raz z właścicielem 

ponieważ  jest opracowana koncepcja i wiemy do kogo należą  grunty. Część  gruntów należy 

do ZDW, część  do Skarbu Państwa, część  to grunty miejskie i część  należy do osoby 

prywatnej. Na razie jest koncepcja i to jest wstęp do rozmów. 

Radny P. Szyposzyński zapytał  o termomodernizację, co się  dzieje w tej sprawie? 

Burmistrz  odpowiedział, że jest realizowana na budynku SP nr 3 i MOPS. W tym roku do 

końca czerwca będzie zrealizowana termomodernizacja budynku urzędu miasta. 

Radny P. Szyposzyński zapytał  czy Burmistrz jest w stanie zaświadczyć, że to się  skończy w 

przewidzianym terminie? 

Burmistrz odpowiedział, że jesteśmy związani umową  z wykonawcą, na razie wszystko jest 

na dobrej drodze i wykonawca nie przewiduje przesunięć. 
Radny P. Szyposzyński  - zapytał  o naprawę  łącznika ulic Kościuszki i Bat. Chłopskich, czy 

Burmistrza zadowala ta inwestycja? Wg radnego jest gorzej niż  było? Czy studzienki nie 

zostały zasypane? 

Radny powiedział, że słyszał, że cała woda, która teraz jest z powodu naruszonych studzienek 

i woda teraz będzie lecieć  na Batalionów Chłopskich. Czy burmistrz coś  o tym wie? 

2 



Burmistrz odpowiedział, że rozmawiał  z mieszkańcami i jeśli chodzi o studzienki, to one się  

poprawiły, ale po przejechaniu w niektórych miejscach te płyty się  podniosły. Będziemy 

rozmawiali z wykonawcą  żeby to poprawił. Wymianę  tej nawierzchni musimy zaplanować  na 

przyszły rok. 

W dalszej kolejności Burmistrz powiedział, że nie chodzi o studzienki, tylko o odpływy 

poniemieckie z deszczówki. Nie ma tego w planach. Burmistrz powiedział, że dowiedział  się  

o tym wczoraj przez przypadek. 

Pan A. Kot dodał, że jeżeli chodzi o zasypywanie nierówności przy garażach na Batalionów 

Chłopskich, to w tym miejscu jest kanalizacja deszczowa i do studni częściowo popodpinane 

są  drenarze z budynków, dalej pod torami jest przepust do Regi i to funkcjonuje. 

Radny M. Dereń  zapytał  czy są  zadania, które nie zostały zrealizowane w IV kwartale? 

Burmistrz odpowiedział, że wszystko było poprzesuwane, ale udało się  dokończyć  do końca 

grudnia. 

Radny J. Siwek zapytał  czy osoba kontrolująca termomodernizację  jest ta sama osoba, która 

kontrolowała poprzednie inwestycje, które się  nie powiodły? 

Burmistrz odpowiedział, że jest ten sam inspektor nadzoru. 

Radna A. Kucharska zapytała o sytuację  w ostatni weekend, kiedy było ślisko na 

chodnikach i jak się  to odnosi do umowy na zimowe utrzymanie dróg? 

Burmistrz odpowiedział, że piaskarki jeździły po mieście. Jak jest taka pogoda ekstremalna, 

pada zamarzający deszcz to nie jesteśmy w stanie w ciągu dwóch, trzech godzin całe miasto 

doprowadzić  do porządku. Główne arterie były posypywane. W każdym mieście jest taki sam 

problem. Nie jesteśmy w stanie z każdego chodnika usunąć  kawałka lodu. Alerty były 

przekazywane od dwóch dni i musimy się  dostosować  do tych alertów. 

Radna A. Kucharska dodała, że mówi o centrum i o sytuacjach, które są  zgłaszane przez 

mieszkańców. Ciężko było się  poruszać  nawet w centrum miasta. Może jest za mało 

pracowników, którzy to obsługują? 

Radna dodała, że gdyby było posypane widać  by było piasek. 
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4. Czas dla samorządu".  

Pani H. Kurowska pochwaliła fajną  drogę  na Bukowiec i „beczkę  śmiechu" przy morsach, 

gdzie dzieje się  życie. Tam są  mieszkańcy nie tylko Świdwina. Fajne to jest. I prośba żeby me 

zapomnieć  o Miłej. 

Burmistrz powiedział, że jeżeli chodzi o ulicę  Miłą  to będzie proponował  przesunięcie 

środków na projekt tej ulicy. W tym roku zostanie złożona do Funduszu Dróg 

Samorządowych. 

Na poprzednich komisjach były pytania odnośnie schodów przy Netto, proces się  wydłużył  

ale jesteśmy w kontakcie z wykonawcą. Miał  ta inwestycje realizować  21 stycznia, ze 

względu na pogodę  to się  przesuwa. 

Odnośnie Wenedów, cały czas rozważamy różne koncepcje i do wiosny coś  przygotujemy. 

5. Podjęcie uchwał:  

• uchwała Nr XLL"270/22 w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 

mieście Świdwin na lata 2022-2023 

wynik głosowania: za - 14 głosów, przeciw - 0, wstrzymał  się  - O głosów 

• uchwała Nr X1,1/271/22 w sprawie zmiany wieloletniego planu rozwoju i 

modernizacji urządzeń  wodociągowych i urządzeń  kanalizacyjnych  będących w 

posiadaniu ZUK Sp. z o. o. w Świdwinie na lata 2020-2022 

wynik głosowania: za - 14, przeciw -0, wstrzymał  się  —0 głosów 

• uchwała Nr XL11272/22 w sprawie przeznaczenia do zbycia lokalu mieszkalnego nr 3 

położonego w budynku przy ulicy Szczecińskiej 9 w Świdwinie 

wynik głosowania: za - 14, przeciw - 0, wstrzymał  się  —0 głosów. 

• uchwała Nr XLL"273/22 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości w drodze darowizny do gminnego zasobu nieruchomości 

wynik głosowania: za - 14, przeciw - 0, wstrzymał  się  —0 głosów 
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• uchwała Nr XL I/274/22 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność  Gminy Miejskiej Świdwin 

wynik głosowania: za - 14, przeciw - 0, wstrzymał  się  - O głosów 

• uchwała Nr XL11275/22 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność  Gminy Miejskiej Świdwin 

wynik głosowania: za - 14, przeciw - 0, wstrzymał  się  —0 głosów 

• uchwała Nr XLI/276/22 w sprawie zmian budżetu miasta na 2022 rok 

wynik głosowania: za - 14, przeciw - 0, wstrzymał  się  —0 głosów 

• uchwała Nr XL11277/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Świdwin na lata 2022-2025 

wynik głosowania: za - 14, przeciw - 0, wstrzymał  się  —0 głosów 

• uchwała Nr XL11278/22 w sprawie wyznaczenia miejsca oraz ustalenia zasad 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz zmiany 

uchwały w sprawie ustalenia regulaminu Targowiska Miejskiego w Świdwinie przy 

ulicy Orląt Lwowskich 1 

wynik głosowania: za - 14, przeciw - 0, wstrzymał  się  —0 głosów 

• uchwała Nr XL11279/22 w sprawie nadania nazwy rondu w Świdwinie 

wynik głosowania: za - 10, przeciw -0, wstrzymał  się  —4 głosy 

Przewodnicząca Rady o godz. 11:05 ogłosiła przerwę. 
Obrady zostały wznowione o godz. 11:20. 

6. Wolne wnioski i zapytania. i 7. Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

Radna I. Markiewicz zapytała o spółdzielnię  socjalną, ile tam jest osób? Radna powiedziała, 

że doszły do niej słuchy, że spółdzielnia ma przejąć  sprzątanie szkół. Czy to prawda? 

Burmistrz  odpowiedział, że na tym etapie spółdzielnia zajmuje się  sprzątaniem miasta. 

Został  złożony wniosek o dofinansowanie kolejnych etatów i będzie też  zieleń  miejska. 
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Rozważamy, że w miejsce, gdzie osoby będą  odchodziły na emeryturę, to osobę  będziemy 

zatrudniali przez spółdzielnię  socjalną, czy to będzie w szkole, czy w urzędzie. Takie 

rozmowy są  prowadzone. 

Radna I. Markiewicz zapytała ile osób jest zatrudnionych w spółdzielni czy będą  sprzątać  w 

szkĄach? 

Burmistrz  6 osób jest zatrudnionych i dodatkowo 4 osoby są  na stażu. Został  złożony 

wniosek na pięć  etatów. Gdy osoba będzie szła na emeryturę  to w to miejsce nie będziemy 

zatrudniali, tylko nową  osobę  ze spółdzielni socjalnej i ona będzie wykonywała te same 

zadania. Niejako pracownik urzędu tylko pracownik spółdzielni socjalnej. Jest taniej. Nie ma 

dodatkowych kosztów typu 13-tki, dodatki stażowe itd. Jest też  łatwiej dostać  

dofinansowanie, jeżeli jest ona długotrwale bezrobotna, czy spełnia inne kryteria odnośnie 

pomocy socjalnej. My też  musimy liczyć  pieniądze, redukujemy etaty, to nie są  prz)jemne 

decyzje. Burmistrz dodał, że musi na chłodno kalkulować. 

Radny J. Siwek zawnioskował, żeby był  obecny prezes MEC-u. Jakie jest zainteresowanie 

programem usuwania eternitu? Ile wniosków w poprzednim roku było zrealizowanych? Jakie 

jest zainteresowanie w tej kwestii? 

Ile było wniosków w programie „Czyste powietrze" z tymi piecami? Jaka jest strategia na 

2022 r.? 

Kwestia „wysiedlania  „osób z budynku w parku - jak wygiąda sprawa? 

Radny zgłosił, że na łączniku Kościuszki i 3 Marca za starą  „Zgodą" robi się  wysypisko. 

Burmistrz  jest też  za spotkaniem z prezesem MEC-u. Nie mam danych odnośnie „Czystego 

powietrza". 

Pan A. Kot  powiedział, że z dywidendy z MEC-u w ubiegłym roku było przeznaczone 70 

tys. Wpłynęło 15 wniosków i zostały rozpatrzone pozytywnie, a dofinansowanie udzieliliśmy 

13 wnioskom. Na 2022 r. mamy zabezpieczone 100 tys. Obecnie jest złożonych 12 

wniosków. Jeżeli chodzi o eternit, nie było żadnego wniosku, nie ma zainteresowania tym 

tematem. 
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Pani E.  Hamulak odpowiedziała na pytania dotyczące budynku w parku - na dzień  

dzisiejszy wystosowaliśmy 3 skierowania na przydział  lokalu. W przypadku jednego lokalu, 

którego metraż  jest powyżej 80 m2, nie mamy takiego dużego wolnego lokalu. Mamy lokal, 

który nadawałby się  dla tej rodziny, natomiast musimy poczekać  na eksmisję. 

Trzy rodziny, które dostały skierowanie oglądają  mieszkania, do końca tygodnia mają  podjąć  

decyzję. 

Radny P. Szyposzyński zapytał  czy w przypadku jednego lokalu me możemy tej osoby 

przenieść  do innego lokalu? 

Pani E. Hamułak odpowiedziała, że to jest jego dobra wola. Jeżeli sam się  nie wyprowadzi, 

to oddajemy sprawę  do komornika. 

Radna B. Bujak powiedziała, że na łączniku koło tartaku zniknęły dwa kosze. Czy 

Stowarzyszenie „Przyjaciele zwierząt" dalej działa ? Czy stowarzyszenie za odpiatnością  

dostało lokal? 

Pan A. Kot - jeden kosz został  zniszczony, ale zostanie postawiony nowy. 

Stowarzyszenie „Przyjaciele zwierząt" dalej funkcjonuje i dalej za odpłatnością. 

Radny M. Dereń  zapytał  o oświetlenie, co dalej z zegarami? 

Burmistrz odpowiedział, że mamy problem i rozmawiamy na ten temat. Wyślemy do firmy 

Orange zapytanie o cenę  wymiany na 39 zegarów. 

Pan A. Kot odpowiedział, że cały czas robimy korekty, ustawiamy zegary. Zegary 

zamontowane ustawione są  aplikacją  przez telefon. Mieliśmy kiedyś  ofertę  z firmy Orange na 

300 tys. Teraz czekamy na ofertę. 

Radny W. Grzesiak zapytał  o logotyp, miał  nie być  używany, a na stronie miasta jest 

używany? Co z budżetem obywatelskim i budżetem osiedlowym ? Czy na wieży Bismarcka 

był  odbiór techniczny, tak samo pumtracka? Radny powiedział, że Burmistrz kłamał, bo me 

ma odbioru. 
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Burmistrz odpowiedział, że jeżeli chodzi o logo, to się  umówiliśmy, że nie będą  drukowane 

nowe materiały promocyjne. Na materiały w sierpniu środki pochodziły z rezerwy burmistrza. 

Wieża - był  pan w prokuraturze, u konserwatora zabytków. Odbiór był. Wszyscy powiedzieli, 

że jest dopuszczalne zastosowanie takiej techniki. Bierze pan dokumenty, jeździ pan po 

instytucjach. Nikt oprócz pana me ma pretensji. 

Radny W. Grzesiak powiedział, że nie jest przeciwnikiem remontu. Jeżeli jest zmiana 

historyczna wyglądu budynku, to tu jest problem. Radny zarzucił  Burmistrzowi, że go 

inwigiluje. 

Burmistrz odpowiedział, że nie był  projektantem. Projekt jest z przed kilku lat, blacha jest 

używana na zabytkach. Konserwatorzy dopuszczają  taką  technikę, bo ważniejsze jest 

ratowanie zabytków. Blacha typu karo jest używana na zabytkach. Do tego odniósł  się  

konserwator. 

Burmistrz dodał  też, że radnego nie inwigiluje, a dostaje pisma od konserwatora do 

wiadomości. 

Radny W. Grzesiak powiedział, że chodzi o szyszak, a nie o blachę. Czy to jest zgodne z 

projektem? 

Burmistrz odpowiedział, że jest to kolejny etap. 

Radna J. Kondracka powiedziała, że na Komisji Oświaty nie było wniosku i takich ustaleń  

jak mówi radny, nie wnioskowaliśmy o to. Była propozycja żeby Urząd Miasta wstrzymał  się  
z używaniem loga. 

Przewodnicząca  Rady powiedziała, że mamy uchwałę  podjętą  i obowiązującą  i nie można 

czynić  Burmistrzowi zarzutu, że logotyp funkcjonuje w przestrzeni publicznej. Na Komisji 

Oświaty były ustalenia żeby na nowych materiałach chwilowo nie drukowano nowego 

logotypu. Komisja będzie się  tym tematem dalej zajmowała. 

Radny P. Szyposzyński powiedział, że chciałby z imienia i nazwiska poznać  radnych, którzy 

są  teraz za wstrzymywaniem logotypu. 
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Pr,ewodniczqca Rady odpowiedziała, że są  wyniki głosowań, przy czym komisja nie 

wypowiedziała się  w ten sposób, że chce zmiany. Komisja wypowiedziała się  tylko na ten 

temat, że chce przeanalizować  sytuację. Formalnie Burmistrz nie jest do niczego 

zobowiązany. 

W dalszej części radny P. Szyposzyński  powiedział, że była uchwała, ale wcześniej logo było 

używane przed formalnym wprowadzeniem. Burmistrz olal mieszkańców wcześniej, przed 

podjęciem tej uchwały, bo wprowadził  to logo przed formalnym zatwierdzeniem. Wszyscy 

radni, którzy byli obecni, głosowali „za". 

Radny dodał, że nie jestem za tym żeby tą  „wronę" używać. To logo zmienimy dopiero, po 

tym jak zmieni się  burmistrz, dlatego, że gdy radni zmuszą  burmistrza czy panią  burmistrz do 

zwrotu pieniędzy, to jestem za. Z mieszkańcami rozmawia się  cały rok. 

Radny dodał, że jeżeli ktoś  z radnych będzie teraz wyrażał  krytyczne opinie, to burmistrz w 

ogóle nie musi go słuchać, bo uchwała została podjęta. 

Radny stwierdził, że jeżeli już  raz zostały wydane publiczne pieniądze, to on nie godzi się  na 

to, żeby kolejny raz wydawać  publiczne pieniądze i robić  nowy logotyp. Nowy logotyp 

będzie jak przyjdzie nowy burmistrz. 

Przewodnicząca Rady dodała, że w przestrzeni publicznej rozwinęła się  dyskusja i komisja 

na to zareagowała. Przewodnicząca nie godzi się  na to, żeby mówić, że prace komisji są  
nieistotne. Każdy radny jest odpowiedzialny za to jak głosuje. Uchwała jest obowiązująca. 

Radny P. Szyposzyński  powiedział, że dziwi go teraz postawa radnego Grzesiaka, który miał  
możliwość  połączenia się  i uczestniczenia w sesji, wyrazić  swój sprzeciw, a nie zrobił  tego. 

Radny dodał, że jako mieszkańca boli go to, że teraz jak media podłapały tą  sprawę  to miasto 

jest ośmieszane. 

Radna .1. Kondracka powiedziała, że cała piętnastka radnych jest odpowiedzialna za ten 

projekt uchwały. Dziesięć  osób było za projektem uchwały, pięciu radnych było nieobecnych 

na sesji październikowej, nikt się  nie wstrzymał, nikt nie był  przeciw. Radna dodała, że jest 

odpowiedzialna za ten projekt uchwały. Na komisji oświaty poruszony były tylko negatywne 

opinie z Facebooka, nikt nie poruszył  pozytywnych opinii. Zobaczyliśmy z dwadzieścia 

negatywnych wpisów i wystraszyliśmy się. Boicie się, boimy się? 
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Radna dodała, że wstydzi się  za takie myślenie, bo minęły dwa miesiące i my już  mówimy o 

zlikwidowaniu loga. Wstydzę  się. My powinniśmy teraz przekonać  mieszkańców, niech 

przyjdą  graficy i powiedzą  dlaczego takie logo, dlaczego takie kreski, a nie inne. 

Radna dodała, że nawet pod postem MRM pojawił  się  post dotyczący loga z członka rodziny 

pana Grzesiaka, wstyd, bo mieszkańcy zaczęli chwalić  MRM i nawet tam pod młodzieżą  nie 

było hamulców. 

Przewodnicząca Rady dodała, że następna Komisja Oświaty pewne kwestie wyjaśni i 

powiedziała, że była jedyną  osobą, która zareagowała na pewne rzeczy publicznie. 

Burmistrz powiedział, że w jego ocenie jest niesprawiedliwe, że oceniany jest tylko !iagment 

pracy jaką  wykonali graficy. Graficy mówili, że jest to nawiązanie do historii i kiedy 

przekazywali całą  koncepcję, to niepokoje się  uspokajały. Herb jest czymś  uroczystym, a logo 

jest formą  użytkową. Nie było tak, że nie przedyskutowaliśmy, bo rozmawialiśmy od marca z 

mieszkańcami. Pokazywaliśmy różne projekty i ludzie widzieli, tylko jako całość. Było to na 

Facebooku, na dożynkach były też  gylż ty, czy na Wojewódzkich Dniach Olimpijczyka. 

Większość  osób była zadowolona i uważali, że jest to rewelacyjne. 

Burmistrz dodał, że na komisji rozmawialiśmy i powiedzieliśmy, że wstrzymujemy, nie 

drukujemy, ale nie było tak, że wycofujemy, tak jak życzy sobie pan radny Grzesiak. 

Burmistrz dodał, że radny działa na niekorzyść  gminy i mieszkańców. Burmistrz 

powiedział, że radny lub radnego żona zasugerowali, że dziennikarza on opłacił, bo miał  inne 

zdanie, powiedział, że nie kojarzy mu się  to z gapą. Radny publicznie powiedział, że 

prawdopodobnie zapłaciłem za ten artykuł. Dziennikarz wyraził  tylko inną  opinie niż  pan. 

Burmistrz powiedział, że rozmawiał  z tymi dziennikarzami. Większość  powiedziała, że może 

to mieć  jakieś  skojarzenia z herbem Niemiec, ale dlaczego miało by nie mieć? Od 700 lat 

używamy niemieckiego orła i mogą  być  takie skojarzenia, ale nie z gapą, sfastyką  i nikt z nas 

nie pomyślał  żeby mieć  takie skojarzenia. 

Radny W. Grzcsiak powiedział, że na Komisji przedstawi opinii dziennikarzy, kogo to była 

inicjatywa i dopiero pan zobaczy jaka była prawda, kto, co i jak. 

Radny P. Szyposzyński zwrócił  się  do pani Burmistrz i powiedział, że nie pozwoliła pani na 

wycięcie drzewa przy Wenedów, mimo tego, że cały blok, wszyscy mieszkańcy podpisali się  
pod petycją. Jeżeli ktoś  mówi, że posadzi dziesięć  drzew za to jedno, to w czym jest problem? 
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Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że pracownicy stwierdzili na wizji lokalnej, że drzewo 

jest w dobrym stanie. Przyniesiono wniosek i jest zalecenie odpowiednia pielęgnacja. 

Dziesięć  drzew me zrównoważy jednego. Jeżeli to drzewo ma być  wycięte tylko dlatego, że 

siedzą  na mm ptaki i chodzi o miejsce parkingowe, to możemy się  też  zapytać  co robimy z 

tymi, którzy przy wiatach śmietnikowych zostawiają  PSZOK i nie widać  reakcji prezesa.. 

Skupmy się  na wycięciu tych drzew, które stanowią  zagrożenie, a nie wycinajmy tych, które 

są  zdrowe. 

Radny P. Szyposzyński zapytał  burmistrza czy był  pan na zebraniu jako udziałowiec w 

Wardyniu? 

Burmistrz  odpowiedział, że nie, w zastępstwie był  sekretarz. 

Radny P. Szyposzyński - zapytał  czy mamy mieć  jakieś  obawy jeśli chodzi o wywóz 

śmieci? 

Burmistrz odpowiedział, że jest przed rozmowami w spółce. 

Radny P. Szyposzyński  zapytał  o remont stołówek w SP nr I i 4, kiedy się  kończy? 

Burmistrz  odpowiedział, że SP nr I rozważamy, aby zorganizować  dofinansowanie w lutym 

ze środków własnych i ze środków, które mamy z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych (430 tys. całość), a SP nr 4 chcemy złożyć  do „Polskiego Ładu" w ramach 

dofinansowania dla miejscowości popegeerowskich. Kwestia tego czy dostaniemy 

dofinansowanie. 

Radny P. Szyposzyński poprosił  panią  Kruk, o informacje na temat stażu pracy i 

wynagrodzenia poszczególnych pracowników w szkołach i przedszkolach jeśli chodzi o 

sekretariat. Chodzi o porównanie. 

Radny P. Szyposzyński powiedział, że chciałby znać  koszty jakie niosłoby za sobą  
podwyższenia wynagrodzenia pracownikom obsługi. Radny poprosił  o informację  do biura 

Rady na ten temat w formie symulacji. 
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Pani J. Kruk powiedziała, że te osoby dostały wyższe wynagrodzenie o 100 zł. od stycznia 

w porównaniu z najniższym wynagrodzeniem. Konserwatorzy we wszystkich jednostkach, 

czyli sześć  osób, dwie intendentki i dwie główne kucharki. 

Pani Wiceburmistrz dodała, że panie intendentki dostały po 290 zł  od najniższej. 

Radny poprosił  o taką  informację  do biura Rady. 

Radny P. Szyposzyński  - Radny poprosił  o taką  informację  do biura Rady. Radny poprosił  

radnych i burmistrza o pochylenie się  nad wnioskiem dla DDOM o dofinansowanie. 

Radny .1. Konat zapytał  o stowarzyszenie „Przyjaciele zwierząt", poruszył  temat 

columbariurn na cmentarzu i przypomniał  o ulicy Kościuszki 23 gdzie jest studzienka, która 

nic odbiera wody. Na skrzyżowaniu ulic Lipowej i Spółdzielczej obrywa się  krawędź  jezdni. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszystkie tematy zgłoszone przez radnego będą  

omówione na komisji bezpieczeństwa. 

Burmistrz odpowiedział  jeszcze na pytanie radnego W. Grzesiaka, że fundusz osiedlowy 

ruszy w lutym, marcu itak samo budżet obywatelski. 

8. Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca Rady o godz. 12:22 ogłosiła sesje za zakończoną. 

Protokołowała 	 Pi-zew6dn\z4ca Rad 

P. 
M. Tyszczuk 
	

MniIŁa Stępniak 

Integralną  częścią  protokołu jest nagranie obrad na stronie: Sesje Rady Miasta 
onhne/archiwum - Urząd Miasta Świdwin (swidwin.pl) 
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